
 

Av Shri Goswami 

 

Om Jesus Kristus  

 

Jesus Kristus ankomst på jorden kan bara beröra dem som ser den utifrån 

ett andligt perpektiv och inte nöjer sig med att endast betrakta hans 

födelse som en förvändning för en årligt återkommande familjefest.  

Kristus var förvisso en man i mänsklig gestalt, men han skiljer sig ändå 

helt från oss. 

För i honom fanns en sådan koncentrerad gudomlighet som är omöjlig för 

oss vanliga människor att förstå, eftersom vi varken kan känna till eller 

förstå vem eller vad Gud är. 

Det är omöjligt att helt avfärda Gud –  även om vi ofta försöker göra det!  

Vad är kännetecknande för gudomlighet?  

De flesta av oss lider av olika svagheter. Vi ägnar en stor del av vårt liv åt 

att jaga all slags sinnlig njutning, åt själviska och låga tankar och 

handlingar.  

Kristus var en man fri från allt detta. Hans budskap var så speciellt att 

endast ett fåtal förstod och kunde ta det till sig även under hans egen tid. 

Och idag, tvåtusen år senare, har flertalet fortfarande inte förtstått, trots 

att människor går till kyrkan och lyssnar till präster som ofta endast 

förmår leverera tomma ord. 

 

Var finns då det sanna förverkligandet av den gudomlighet han 

personifierade?  

Om vi inte äger den inom oss själva kan vi inte heller förstå den hos 

honom. Detta är anledningen till att hans ankomst till världen i allmänhet 

berör oss så lite. Ändå var det en enastående händelse. Om vi verkligen 

förstod innebörden skulle vi böja våra huvuden i vördnad inför denna 

storslagna med ödmjuka gestalt, vars liv utgör det sanna uttrycket för det 

gudomliga. 

 


